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Agnieszka Jura-Walczak
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Marek Wojtkowski

Prezydent Miasta Woclawek

INTERPELACJA

w sprawie tzw. ,,konikow" w wydziale Komunikacji uM

W zwiqzku z licznymi skargami mieszkaricow korzystajqcych z ustug Wydziaiu
Komunikacii przy ul' Ko3ciuszki apelujg o ukrocenie procederu odsp rzedatv biletow
kolejkowych do okienek wydziatu.

Ten nielegalny proceder polega na wybieraniu numerk6w z samego rana
Przez tzw' ,,konik6w" i proponowaniu ich odkupienia mieszkaficom, ktorzy przyszli do
urzgdu p6zniej' Proszg o oddelegowanie pracownika urzgdu w godzinach porannych
do pilnowania, aby jedna osoba pobierala jeden numer kolejkowy i jeSli to konieczne
zmiany regulaminu koaystania z biletomatu, co poprawi jakoSc i komfort obs*ugi oraz
zlikwiduje tq patologiq.

Agnieszka Ju ra-Walczak
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